
 
 
 
Saltsjö-boo, 1 mars 2021  
Information från STvf angånde VS-projektet. 
  
STvf har skapat en arbetsgrupp för VS-projektet. 
Medlemmarna är Peter Blomgren (ordförande), Niklas Sköldkvist, Lars-Olof Pettersson och Sverker 
Lidén. 
 
Gruppen som har fått namnet VS-arbetsgrupp har haft ett första möte med Nacka Kommun. 
Om projektet löper på smidigt så bör spaden kunna sättas i marken under nästa år (2022) och hela 
projektet kan då vara klart senast under år 2024 (baserat på att genomförandet tar två år). 
Det är en hel del dokument som VS-gruppen nu måste läsa igenom och som tur är finns det interna 
resurser (genom Lars Larsson) i STvf som har kunskap om historiken så VS-gruppen snabbt kan sätta 
sig in i gamla dokument mm. 
 
VS-gruppen har ännu ej möjlighet att redogöra för vad VS-projektet beräknas att kosta men hoppas 
kunna ge detta under våren. 
 
VS-gruppen kommer kontinuerligt att lägga upp information mha en hemsida som 
heter www.sommarbo.one och där hittar ni VS-gruppen under  https://sommarbo.one/vs-gruppen-
och-dess-arbete.html 
Här kommer vi även att svara på de frågor som ni väljer att mejla till VS-gruppen.  Mejla gärna frågor 
till sverker@lidenconsulting.com så försöker VS-gruppen efter bästa förmåga att svara. 
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